
 
 

 
 
Protokoll 
Styrelsemöte den 14 december 2017 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Stig Olsson (SO), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), Elin Tärnqvist (ET), 
Göran Tärnqvist (GT) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med att RD redogjorde för hur en av familjerna vi lärde känna på Kvarntorp har det 
nu när de fått ett tredje avslag. SO har hjälpt till att hitta ett boende så att de slipper flytta till förvar i 
Stockholm. Bön. 
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med tillägg. 
 
4. Föregående protokoll 
Protokollet lades till handlingarna efter genomgång.  
 
5. Jonas 
Konfirmation: JL berättade att han jobbar för att få ihop en grupp till konfirmation under läsåret 
18/19. I dagsläget är det tre församlingsbarn som sagt sig vara intresserade. Utifrån det går det att 
bjuda in fler. 
 
Inbjudan från Larslundskyrkan: Den 11/3 är vi bjudna på gudstjänst och samtal med Larslundskyrkan. 
De skulle vilja höra något om hur utvecklingen sett ut i Nävestakyrkan. Samtal fördes om vad det 
viktigaste i vår resa varit. En möjlig sammanfattning är denna: a) Bön. Vi har bett för detta, inte bara 
ibland utan uthålligt. b) Vilja och våga att förändras. Församlingen drog ner på verksamheten för att 
ha tid att reflektera och pröva nytt i projektform. c) NFU-undersökningen där alla fick säga sitt och 
svårigheter blev tydliga. d) Uppmuntra och anpassa sig till de idéer och de människor som redan 
finns. e) En gemenskap att andas i. Människor har känt sig välkomnade här. f) Gudstjänster som 
håller med bredd i musik och valda teman. g) Ett fortsatt sökande efter nya vägar genom våra 
vägmärken. h) Grillfesten som exempel på viljan att möta människor utanför kyrkan på ett generöst 
sätt. Festen var också en markering av att något nytt började.  
Detta kan samlas i orden vilja och våga.  
 
Larslundskyrkans pastor uppmanas kontakta ET för att prata vidare om upplägget för dagen. 
 
6. Diakon 
Program: ET tog upp stickcaféets vara och form. Behovet av ett tillfälle att mötas finns, men skulle 
behöva byta namn för att förtydliga innehållet. Förslaget är att istället kalla det Bara vara. ET hittar 
några datum för detta under våren. 
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JL redogjorde samtidigt för en träff med männen i församlingen som varit några dagar tidigare. Det 
var en uppskattad samling med mat, gemenskap och bön, som kommer att komma igen under våren.  
  
ET tog upp ett förslag från Hanna Lundkvist om att bjuda in Hanna Möllås till en kvinnofrukost för att 
tala om sin nya bok som berör kroppen och kroppslighet. JL noterar detta för framtida program.  
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO redovisade att vi hade intäkter på 505 541kr, och kostnader på 446 372 kr, vilket ger ett 
överskott för året på 59 169kr. Det innebar att vi hade 313 354 kr i kassan vid årets slut.  
 
ET berättade om ett samtal med Susanne Bronegård som rörde skatteregler som påverkade 
användning av Hjälpkassan. SO ber Susanne att redogöra för hur vi skall tänka runt detta.  
 
Årsmötet 2018: 
Budget: SO redogjorde för budgeten. Styrelsen beslutade att lägga fram en balanserad budget för 
årsmötet.  
Valberedningen: ET berättade att förslaget är att ha samma revisorer både för både församlingen och 
ungdomsföreningen. Samtal fördes om att hitta revisorer som inte är församlingsmedlemmar. ET 
berättade också om vilka som är tillfrågade att gå in i styrelsen. 
Årsberättelsen: JL skriver en årsberättelse till årsmötet.  
Årsmötesmaterial: RD förbereder material i pappersform och på nätet.  
 
Ombyggnad och finansiering av cafédelen: Samtal fördes om budgeten för ombyggnationen. RD 
presenterar materialet på hemsidan så att församlingen hinner bearbeta detta inför årsmötet.  
 
8. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns. 
 
10. Nästa sammanträde 
Onsdag den 21/2 kl 19.00 
 
11. Avslutning 
Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 


